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Tilstede: Anita Asdahl Hoff (H)  
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Karin C. Matheson Seem (F) 
Astrid Charlotte Seeberg (V) 
Terje Bjøro (V)  
Ellen Lerberg (SV) 
 
Det var da 15 stemmeberettigede tilstede 

 

   
I tillegg møtte: Bydelsdirektør Jan Olsen Nytveit 

Enhetsleder Edith Aars 
Enhetsleder Anne Lexow 
Enhetsleder Monica Enge Eriksen 

 

   
Møtesekretær: Anne Marie Nordby  
 
Godkjenning av innkalling 
Innkallingen ble godkjent uten merknader 
 
Godkjenning av sakskart 
Det ble fremlagt følgende tilleggssakskart: 
Sak 40 /11  Varsel om små reguleringsendring - Lysløpe ved Frognerseteren - Tryvann 

Vinterpark 



Sak 41 /11  Startmøte budsjettoppfølging 2011 
Sak 42 /11  Kunstgressbane, anmodning om uttalelse 
Sak 43 /11  Sambogaranti 
 
Anita Asdahl Hoff (H) fremmet følgende forslag til nye saker: 
Sak 44 /11  TT-transport 
Sak 45 /11  Snødeponi i Voksenkollveien 
 
Med disse tilleggssaker ble sakskartet vedtatt. 
 
Åpen halvtime 
Erling Storm, eier av Slemdalsveien 70, ”Vindernborgen”, orienterte om byggestart mandag 
14. mars og trafikkavviklingen i byggeperioden. 
Tor Nordstrøm, Veidekke, tok ordet til sak 22 /11  Lillevannsveien 75 Gnr 33 Bnr 976 - Ny 
oversendelse av klagesak med dispensasjon fra reguleringsplan 
Gunnar Sunde, Leder av Vestre Aker eldreråd, orienterte om den farlige 
trafikksituasjonen på Vinderen. 
Erik Sivertsen, Samferdselsetaten, presenterte ”Sluttrappport prosjekt Vinderenkrysset” 
Eystein Huseby presenterrte sitt forslag til løsning på samme kryss 
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Sak 20 /11  Protokoll fra møte 3. februar2011 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget godkjenner protokollen fra bydelsutvalgets møte 3. februar 2011. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget godkjenner protokollen fra bydelsutvalgets møte 3. februar 2011. 
 

 Sak 21 /11  Bydelsdirektørens driftsorientering 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar bydelsdirektørens driftsinformasjon til orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget  tar bydelsdirektørens driftsinformasjon til orientering. 
 
 

 Sak 22 /11  Lillevannsveien 75 Gnr 33 Bnr 976 - Ny oversendelse av 
klagesak med dispensasjon fra reguleringsplan 

 
Plan- og bygningsetatens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg finner ikke grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens vedtak av 
3.11.2010 om i medhold av plan- og bygningsloven § 19-2 å gi dispensasjon fra gjeldende 
reguleringsplan for oppføring av utvendige trapper utenfor regulert byggegrense. 
 
Klagene fra Asbjørn Aarvik, Thorleif G. Bruland og Arne Hoel på dispensasjonsvedtaket tas 
ikke til følge. 
 
Saken sendes Fylkesmannen i Oslo og Akershus for endelig avgjørelse. 
 
Byutviklings, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg finner grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens vedtak av 
3.11.2010 om i medhold av plan- og bygningslovens § 19-2 å gi dispensasjon fra gjeldende 
reguleringsplan for oppføring av utvendige trapper utenfor regulert byggegrense.  
 
Vestre Aker Bydelsutvalg finner det urimelig å gi dispensasjon i denne saken da vi anser dette 
å være en bevisst overtredelse av byggegrensene for å få høyere utnyttelse av tomten. 
 
Klagen fra Asbjørn Aarvik, Thorleif G. Bruland og Anne Hoel på dispensasjonsvedtaket tas 
til følge. Saken sendes Plan- og bygningsetaten.. 
 
Merknad: 
Vestre Aker bydelsutvalg kan ikke unngå å bemerke at tiltakshaver er en stor og profesjonell 
utbygger og av den grunn vet hva en byggegrense innbefatter.  



Vestre Aker bydelsutvalg noterer seg med forbauselse at Plan- og bygningsetaten ikke anser 
bebyggelsen å være i strid med pbl. § 74 nr. 2. 
 
Byutviklings, miljø og samferdselskomiteens forslag til vedtak falt med 10 (8H+2F) stemmer 
mot 5 (2V+2A+1SV) stemmer  
Plan- og bygningsetatens forslag ble vedtatt med 10 (8H+2F) stemmer mot 5 (2V+2A+1SV) 
stemmer  
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg finner ikke grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens vedtak av 
3.11.2010 om i medhold av plan- og bygningsloven § 19-2 å gi dispensasjon fra gjeldende 
reguleringsplan for oppføring av utvendige trapper utenfor regulert byggegrense. 
 
Klagene fra Asbjørn Aarvik, Thorleif G. Bruland og Arne Hoel på dispensasjonsvedtaket tas 
ikke til følge. 
 
Saken sendes Fylkesmannen i Oslo og Akershus for endelig avgjørelse. 
 

 Sak 23 /11  Aasmund Vinjes vei 34 Gnr 39 Bnr 213 - Klage over Plan 
og bygningsetatens avslag på søknad om tilbygg riving 
mv dispensasjon fra reguleringsplan 

 
Plan- og bygningsetatens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg finner ikke grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens vedtak av 
25.10.2010 om i medhold av plan- og bygningsloven § 19-2 å avslå søknad om dispensasjon 
fra gjeldende reg. best. § 4 annet ledd, for tilbygg til enebolig, riving av deler av bygget, 
fasadeendring og ombygging.  
 
Klagen fra ansvarlig søker Wang-Norderud AS på vegne av tiltakshaver Atle Vereide tas ikke 
til følge.  
 
Saken sendes Fylkesmannen i Oslo og Akershus til endelig avgjørelse. 
 
Byutviklings, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg finner grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens vedtak av 
25/10-10 om i medhold av plan- og bygningsloven § 19-2 å avslå søknad om dispensasjon fra 
gjeldende reg. best. § 4 annet ledd for tilbygg til enebolig, riving av deler av bygget, 
fasadeendring og ombygging. Da ingen andre forhold står i veien for rammetillatelse er denne 
med dette innvilget. 
  
Klagen fra ansv. søker Wang-Norderud AS på vegne av tiltakshaver Atle Vereide tas til følge. 
  
Vestre Aker bydelsutvalg kan ikke se at endringen er noen transformasjon av den 
bevaringsverdige funkisvillaen. 
Bydelsutvalget har merket seg at gjeldende praksis for saksbehandling innenfor det aktuelle 
planområdet ikke er i samsvar med de klare politiske signaler som ble gitt i forbindelse med 
politisk behandling av reguleringssaken i Byutviklingskomiteen og Bystyret. Det bes om at 
Byantikvaren og Plan- og bygningsetaten omgående endrer praksis slik at uforståelig 
saksbehandling som illustrert ved den aktuelle byggesaken unngås for fremtiden. Den aktuelle 
planbestemmelsen skal ikke forstås dithen at et moderne og samtidig uttrykk  skal ha forrang 
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over en historisk tilpasning. Det henvises til Byutviklingskomiteens behandling i møte 3/12-
2003 sak 415.  
 
Saken oversendes Plan- og bygningsetaten. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg finner grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens vedtak av 
25/10-10 om i medhold av plan- og bygningsloven § 19-2 å avslå søknad om dispensasjon fra 
gjeldende reg. best. § 4 annet ledd for tilbygg til enebolig, riving av deler av bygget, 
fasadeendring og ombygging. Da ingen andre forhold står i veien for rammetillatelse er 
denne med dette innvilget. 
  
Klagen fra ansv. søker Wang-Norderud AS på vegne av tiltakshaver Atle Vereide tas til følge. 
  
Vestre Aker bydelsutvalg kan ikke se at endringen er noen transformasjon av den 
bevaringsverdige funkisvillaen. 
Bydelsutvalget har merket seg at gjeldende praksis for saksbehandling innenfor det aktuelle 
planområdet ikke er i samsvar med de klare politiske signaler som ble gitt i forbindelse med 
politisk behandling av reguleringssaken i Byutviklingskomiteen og Bystyret. Det bes om at 
Byantikvaren og Plan- og bygningsetaten omgående endrer praksis slik at uforståelig 
saksbehandling som illustrert ved den aktuelle byggesaken unngås for fremtiden. Den aktuelle 
planbestemmelsen skal ikke forstås dithen at et moderne og samtidig uttrykk skal ha forrang 
over en historisk tilpasning. Det henvises til Byutviklingskomiteens behandling i møte 3/12-
2003 sak 415.  
 
Saken oversendes Plan- og bygningsetaten. 
 

 Sak 24 /11  Viggo Hansteens vei 8 - Gnr 32 bnr 175 - Klage over 
Plan og bygningsetatens avslag på byggesøknad og 
dispensasjon fra reguleringsplan 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg finner ikke grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens avslag av 
1.7.2010 i medhold av plan- og bygningsloven § 19-2 om å ikke gi dispensasjon fra gjeldende 
regulering hva gjelder avkjørsel i sammenheng med oppføring av enebolig.  
 
Saken sendes Fylkesmannen i Oslo og Akershus til endelig avgjørelse.  
 
Byutviklings, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg finner ikke grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens avslag av 
1.7.2010 i medhold av plan- og bygningsloven § 19-2 om å ikke gi dispensasjon fra gjeldende 
regulering hva gjelder avkjørsel i sammenheng med oppføring av enebolig.  
 
Saken sendes Fylkesmannen i Oslo og Akershus til endelig avgjørelse. 
 
Bydelsutvalget er imot tiltaket da vi ser at det medfører et betydelig terrenginngrep med den 
hensikt å oppnå høyere utnyttelse enn eksisterende terreng legger til rette for. Tiltaket ansees 
dermed i stor grad å stride mot småhusplanens § 6 i S-4220 som presiserer at ny bebyggelse 



skal ta godt hensyn til eksisterende terreng både på byggetomten og mot nabotomtene, og at 
terrenginngrep for å oppnå høyere utnyttelse eller annen plassering av bygninger enn tomtens 
eksisterende topografi legger til rette for, ikke tillates. 
 
Christian Holmesland (F) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg finner grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens avslag på 
dispensasjon fra §19.2 og tilhørende  paragrafer vedrørende  avkjørsel og avstand  midt  vei  i 
forbindelse  med  etablering  av ny bolig. 
Det foreslåtte prosjektet legges i terrenget og krever ikke større inngrep enn f.eks nabohuset 
og flere av de andre boligene langs veien. Avstand vei avviker heller ikke fra eksisterende 
boliger..  
Avkjøring og parkering tilpasses lokalt og er bedre enn de fleste andre boligene som ligger 
langs Gjøaveien. Gjennom å etablere avkjørsel til Gjøaveien får man en bedre løsning enn om 
man skulle ha avkjørsel rett ut på hovedveien. 
Gjøaveien fremstår som en lokal boligvei der det pga flere boliginnkjørsler ikke er mulig å 
innføre kjøreforbud. Pr i dag er det heller ikke merket med parkeringsforbud eller på annen 
måte merket som gang og sykkelvei. 
Det at det er rush gjennomkjøring i området kan heller ikke være grunn for at det ikke kan 
etableres flere boenheter langs veien. Slik fremmedtrafikk må begrenses for å sikre 
boligmiljøet. 
Likhetsprinsippet tilsier at byggeprosjektet kan gis de omsøkte dispensasjoner da fordelen 
med dette langt overgår ulempene. 
 
Fremskrittspartiets forslag falt med 13 (8H+2A+2V+1SV) stemmer mot 2 (2F). 
BMS-komiteens forslag ble vedtatt med 13 (8H+2A+2V+1SV) stemmer mot 2 (2F). 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg finner ikke grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens avslag av 
1.7.2010 i medhold av plan- og bygningsloven § 19-2 om å ikke gi dispensasjon fra gjeldende 
regulering hva gjelder avkjørsel i sammenheng med oppføring av enebolig.  
 
Saken sendes Fylkesmannen i Oslo og Akershus til endelig avgjørelse. 
 
Bydelsutvalget er imot tiltaket da vi ser at det medfører et betydelig terrenginngrep med den 
hensikt å oppnå høyere utnyttelse enn eksisterende terreng legger til rette for. Tiltaket ansees 
dermed i stor grad å stride mot småhusplanens § 6 i S-4220 som presiserer at ny bebyggelse 
skal ta godt hensyn til eksisterende terreng både på byggetomten og mot nabotomtene, og at 
terrenginngrep for å oppnå høyere utnyttelse eller annen plassering av bygninger enn tomtens 
eksisterende topografi legger til rette for, ikke tillates. 
 

 Sak 25 /11  Forespørsel om forhåndsuttalelse til planskisse med 
forslag til konsekvensutredning - Sørkedalsveien 148 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg viser til tidligere uttalelser i brev datert 19.5.2006 og 6.2.2007, der 
det gis uttrykk for at planområdet vil være spesielt godt egnet til offentlige formål som f. eks. 
ungdomskole, sykehjem og idrettsformål. Forslagsstiller bes derfor prioritere bygging til slike 
formål på grunn av bydelens behov, heller enn boliger.  
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For øvrig anbefaler Vestre Aker bydelsutvalg at ”Områdeprogram for Husebyskogen” med en 
utnyttelsesgrad på inntil TU 120 % følges, istedenfor foreslått utnyttelse på inntil TU 170 % i 
alternativ 1.  
 
Det ble fremmet følgende omforent forslag fra H, F og A: 
Vestre Aker bydelsutvalg viser til tidligere uttalelser i brev datert 19.5.2006 og 6.2.2007, der 
det gis uttrykk for at planområdet vil være spesielt godt egnet til offentlige formål som f. eks. 
skole og sykehjem. Forslagsstiller bes derfor prioritere bygging til slike formål på grunn av 
bydelens behov.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg mener at området er godt egnet til boliger og vil oppfordre utbygger 
å tilrettelegge for omsorgsboliger / seniorboliger med servicetilbud samt bofelleskap for 
funksjonshemmede i samarbeid med lokal initiativgruppe jmfr sak 35.11. 
Vi vil ha basert på slik utnytting kunne akseptere forslagene 1 A, B og C, men mener at en 
TU på 170 % er for høy. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg er positiv til utbyggers forslag om støtte til nærmiljøanlegg for å 
løse problemene med de 7 målene som uoffisielt er låst til friluftsområder og forutsetter at 
dette tas inn i rekkefølgebestemmelsene for prosjektet. 
 
Innenfor slike rammer er Vestre Aker bydelsutvalg villig til å akseptere en utnyttelses grad på 
over 120 %, men klart under 170 %. 
Vestre Aker bydelsutvalg er skeptisk til eksisterende skisse til løsning og mener at utbygger 
må redusere noe på høyden på enkelte bygg for å få en estetisk bedre utforming av prosjektet. 
 
Terje Bjøro (V) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bydel Vestre Aker er overrasket over at det foreligger forslag om å bygge på grøntområdet 
ved FO-bygget. Vi minner om at 7 mål mellom Sørkedalsveien og FO-bygget ble lagt inn som 
erstatningsareal under behandling av ambassadesaken. det må være en selvfølge at 
erstatningsarealet ikke bebygges. At grunneier har truet med rettssak for å få bygge, må ikke 
endre det faktum at dette er et erstatningsareal for tapt grøntområde. Det må selvsagt forbli 
grønt.  For øvrig slutter Bydelsutvalget seg til uttalelsen fra Oslo og Omland Friluftsråd. 
 
Venstres forslag falt med 12 (8H+2F+2A) stemmer mot 3 (2V+1SV) stemmer. 
Omforent forslag fra H+F+A ble vedtatt med 12 (8H+2F+2A) stemmer mot 3 (2V+1SV) 
stemmer. 
Bydelsdirektørens forslag falt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg viser til tidligere uttalelser i brev datert 19.5.2006 og 6.2.2007, der 
det gis uttrykk for at planområdet vil være spesielt godt egnet til offentlige formål som f. eks. 
skole og sykehjem. Forslagsstiller bes derfor prioritere bygging til slike formål på grunn av 
bydelens behov.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg mener at området er godt egnet til boliger og vil oppfordre utbygger 
å tilrettelegge for omsorgsboliger / seniorboliger med servicetilbud samt bofelleskap for 
funksjonshemmede i samarbeid med lokal initiativgruppe jmfr  sak 35.11. 
Vi vil ha basert på slik utnytting kunne akseptere forslagene 1 A, B og C, men mener at en TU 
på 170 % er for høy. 
 



Vestre Aker bydelsutvalg er positiv til utbyggers forslag om støtte til nærmiljøanlegg for å 
løse problemene med de 7 målene som uoffisielt er låst til friluftsområder og forutsetter at 
dette tas inn i rekkefølgebestemmelsene for prosjektet. 
 
Innenfor slike rammer er Vestre Aker bydelsutvalg villig til å akseptere en utnyttelses grad på 
over 120 %, men klart under 170 %. 
Vestre Aker bydelsutvalg er skeptisk til eksisterende skisse til løsning og mener at utbygger 
må redusere noe på høyden på enkelte bygg for å få en estetisk bedre utforming av prosjektet. 
 

 Sak 26 /11  Årsberetning og årstatistikk 2010 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
pkt 1. Bydelsdirektørens forslag til bydelsutvalgets åreberetning for2010 godkjennes 
pkt 2. Årsstatistikk for 2010 for Bydel Vestre Aker tas til orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
pkt 1. Bydelsdirektørens forslag til bydelsutvalgets åreberetning for2010 godkjennes 
pkt 2. Årsstatistikk for 2010 for Bydel Vestre Aker tas til orientering. 
 

 Sak 27 /11  Tilleggsak til årsplan og budsjett 2011 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsdirektøren viser til årsplan og budsjett for 2011 og anbefaler bydelsutvalget å vedta 
tilleggsdokumentet som et vedlegg til vedtatt årsplan og budsjett for 2011. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsdirektøren viser til årsplan og budsjett for 2011 og anbefaler bydelsutvalget å vedta 
tilleggsdokumentet som et vedlegg til vedtatt årsplan og budsjett for 2011. 
 

 Sak 28 /11  Foreløpig orientering om tilsyn ved Hovseterhjemmet 
02112010 

 
Helse- og sosialkomiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapporten for anmeldt tilsyn ved Hovseterhjemmet, enhet 5 
02.11.2010 til foreløpig orientering 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapporten for anmeldt tilsyn ved Hovseterhjemmet, enhet 5 
02.11.2010 til foreløpig orientering 
 

 6 



 

 7

 Sak 29 /11  Tilsyn Vinderen bo- og servicesenter 20122010 
 
Helse- og sosialkomiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapporten for anmeldt tilsyn ved Vinderen bo- og servicesenter 
20.12.2010 og Sykehjemsetatens kommentarer til rapporten til orientering 
 
Anita Asdahl Hoff (H) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg ber Sykehjemsetaten sørge for at det er gode rutiner i de 
kommunale sykehjemmene for varsling av småreperasjoner, og at disse utføres raskt. Det er 
helt uakseptabelt at feil som er rapportert tar ca 1 år før de blir utført. Dersom årsaken er 
manglende tilgang på vaktmestertjenester, må denne tjenesten økes slik at enkle 
reparasjoner utføres innen maksimum 1 måned. 
 
Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg ber Sykehjemsetaten sørge for at det er gode rutiner i de kommunale 
sykehjemmene for varsling av småreperasjoner, og at disse utføres raskt. Det er helt 
uakseptabelt at feil som er rapportert tar ca 1 år før de blir utført. Dersom årsaken er 
manglende tilgang på vaktmestertjenester, må denne tjenesten økes slik at enkle 
reparasjoner utføres innen maksimum 1 måned. 
 

 Sak 30 /11  Tilsyn ved Vinderen bo- og servicesenter 12112010 
 
Helse- og sosialkomiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapporten for uanmeldt tilsyn ved Vinderen bo- og servicesenter 
12.11.2010 og Sykehjemsetatens kommentarer til rapporten til orientering 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapporten for uanmeldt tilsyn ved Vinderen bo- og servicesenter 
12.11.2010 og Sykehjemsetatens kommentarer til rapporten til orientering 
 

 Sak 31 /11  Søknad om serverings- og skjenkebevilling / utvidelse 
av areal ved Lysebu konferansesenter 

 
Helse- og sosialkomiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg tar vedtaket til orientering. 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg tar vedtaket til orientering. 



 

 Sak 32 /11  Søknad om bevilling Rema 1000 Vinderen eierskifte 
 
Helse- og sosialkomiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 
Bydel Vestre Aker viser til oversendt søknad om salgsbevilling for Rema 1000 på Vinderen, 
og har ingen innsigelser til denne. Bydel Vestre Aker anbefaler søknaden innvilget.   
 
Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydel Vestre Aker viser til oversendt søknad om salgsbevilling for Rema 1000 på Vinderen, 
og har ingen innsigelser til denne. Bydel Vestre Aker anbefaler søknaden innvilget.   
 

 Sak 33 /11  Etablering av "Ekspertgruppe" for evaluering av 
elektromagnetisk stråling 

 
Helse- og sosialkomiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 
Bydelsutvalget i Vestre Aker ønsker at HEV/HOD også inviterer Folkets Strålevern og 
Helsedirektoratet til å delta i "Ekspertgruppen” da det vil gi bredere og bedre resultat for 
gruppens arbeid og konklusjoner. 
 
Anita Asdahl Hoff (H) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg setter pris på at det er nedsatt en ekspertgruppe som vil oppdatere 
kunnskapen om elektromagnetisk stråling. Om ikke Folkets Strålevern kan delta i 
ekspertgruppen ønsker Bydel Vestre Aker at nettverket og forskningen som Folkets 
Strålevern besitter også blir vurdert. Vestre Aker bydelsutvalg forutsetter at ekspertgruppens 
rapport sendes på høring til ulike organisasjoner og etater samt Folkets Strålevern, Foreningen 
for Eloverfølsomme og Helsedirektoratet, og at innspill blir besvart i rapporten før den avgis 
til oppdragsgiver. 
 
Terje Bjøro (V) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Folkets Strålevern er en uavhengig interesseorganisasjon som ønsker å formidle kunnskap og 
fakta om farlig stråling. Venstre synes det er positivt at dette settes på sakskartet, bokstavelig 
og overført, men kan ikke se at Folkets Stålevern har forskerbakgrunn til å delta i en 
ekspertgruppe. 
  
Helsedirektoratet er et norsk statlig direktorat underlagt Helse- og omsorgsdepartementet. 
Direktoratet blir etatsstyrt av Helse- og omsorgsdepartementet, men har også oppgaver fra 
Kommunal- og regionaldepartementet.  
Nasjonalt folkehelseinstitutt (FHI) er et forvaltningsorgan underlagt Helse- og 
omsorgsdepartementet. FHI er en nasjonal kompetanseinstitusjon for myndigheter, 
helsetjeneste, rettsapparat, påtalemyndighet, politikere, media og publikum.  
I og med Helse- og omsorgsdepartementet har nedsatt ekspertgruppen det er snakk om, regner 
vi med at de bruker de ekspertene de finner mest formålstjenlige for denne oppgaven.  
   
Venstre foreslår derfor at vi ikke sender noe innspill om deltagere til ekspertgruppen. 
Og vi ser frem til ekspertgruppens rapport for videre diskusjon og aksjon. 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag falt. 
Venstres forslag falt med 8 (8H) stemmer mot 7 (2F+2V+2A+1SV) stemmer. 
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Høyres forslag ble vedtatt med 8 (8H) stemmer mot 7 (2F+2V+2A+1SV) stemmer. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg setter pris på at det er nedsatt en ekspertgruppe som vil oppdatere 
kunnskapen om elektromagnetisk stråling. Om ikke Folkets Strålevern kan delta i 
ekspertgruppen ønsker Bydel Vestre Aker at nettverket og forskningen som Folkets Strålevern 
besitter også blir vurdert. Vestre Aker bydelsutvalg forutsetter at ekspertgruppens rapport 
sendes på høring til ulike organisasjoner og etater samt Folkets Strålevern, Foreningen for 
Eloverfølsomme og Helsedirektoratet, og at innspill blir besvart i rapporten før den avgis til 
oppdragsgiver. 
 

 Sak 34 /11  Elektromagnetisk stråling i Mærrabekken barnehage 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmer følgende forslag til vedtak 
Med referanse til s. 43 av 52 i sak 18/11 Forespørsel om forhåndsuttalelse til planskisse med 
forslag til konsekvensutredning – Sørkedalsveien 148.  
 
Planskissen viser til beregninger utført av Hafslund nett som viser at strålenivået er høyere 
enn grenseverdien ved nærmeste bygningshjørne på eksisterende kontorbygg. Det anbefales at 
bruken av nærmeste bygningsdel bør vurderes nærmere, og spesielt plassering av barnehage i 
denne sonen. 
 
BMS ber administrasjonen komme tilbake snarest mulig med forslag til skjermingstiltak til 
barna i Mærrabekken barnehage.   
 
Jane Steenbuch (H) fremmet følgende tilleggsforslag: 
Med referanse til s. 43 av 52 i sak 18/11 Forespørsel om forhåndsuttalelse til planskisse med 
forslag til konsekvensutredning – Sørkedalsveien 148. 
  
Planskissen viser til beregninger utført av Hafslund Nett AS som viser at strålenivået er høyere 
enn grenseverdien anbefalte av Statens Strålevern (over 0,4 μT – mikro Tesla) ved nærmeste 
bygningshjørne på eksisterende FO- kontorbygg. Det anbefales at bruken av nærmeste 
bygningsdel bør vurderes nærmere, og spesielt plassering av barnehage i denne sonen.  
 
Mærrabekken barnehage ligger i denne bygningsdelen og lekeplassen strekker seg vestover 
nærmere den 47 kV overføringsledningen. . 
 
Etter anbefaling av Statens Strålevern, ber Vestre Aker Bydelsutvalg Hafslund Nett AS snarest om 
følgende: 
  

1. Beregninger av årsmiddel gjennomsnittet i dette området. 
2. Mer nøyaktige beregninger i dette området, både innvendig og utvendig. 
3. Måling av stråleverdier fra mobilmasten ovenfor inngangsporten til barnehagen. 

 
Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Med referanse til s. 43 av 52 i sak 18/11 Forespørsel om forhåndsuttalelse til planskisse med 
forslag til konsekvensutredning – Sørkedalsveien 148. 
  



Planskissen viser til beregninger utført av Hafslund Nett AS som viser at strålenivået er høyere 
enn grenseverdien anbefalte av Statens Strålevern (over 0,4 μT – mikro Tesla) ved nærmeste 
bygningshjørne på eksisterende FO- kontorbygg. Det anbefales at bruken av nærmeste 
bygningsdel bør vurderes nærmere, og spesielt plassering av barnehage i denne sonen.  
 
Mærrabekken barnehage ligger i denne bygningsdelen og lekeplassen strekker seg vestover 
nærmere den 47 kV overføringsledningen. . 
 
Etter anbefaling av Statens Strålevern, ber Vestre Aker Bydelsutvalg Hafslund Nett AS snarest om 
følgende: 
  

1. Beregninger av årsmiddel gjennomsnittet i dette området. 
2. Mer nøyaktige beregninger i dette området, både innvendig og utvendig. 
3. Måling av stråleverdier fra mobilmasten ovenfor inngangsporten til barnehagen. 

 Sak 35 /11  Hvordan kan bydel Vestre Aker sikre barn med 
funksjonsnedsettelser livslang boligtrygghet? 

 
Helse- og sosialkomiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 
På bakgrunn av ovennevnte sak og spørsmål ønsker vi svar fra Bydelsdirektøren på hvordan 
situasjonen er i Vestre Aker 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsdirektøren informerte om situasjonen i bydel Vestre Aker. 
 

 Sak 36 /11  Årsrapport for Vestre Aker eldreråd år 2010 
 
Helse- og sosialkomiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 
Bydelsutvalget tar Årsrapport for Vestre Aker eldreråd 2010 til orientering 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar Årsrapport for Vestre Aker eldreråd 2010 til orientering 
 

 Sak 37 /11  Informasjonssaker til Bydelsutvalgets møte 10.03.11 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Oppfølgingsskjema for politiske saker/vedtak i BU-møte 3. februar 2011. 
2. Brev fra Byrådsavdeling for kultur og utdanning10.02.2011 – verbalvedtak K73/2011 

Kulturstasjon på Røa 
3. Brev fra Byrådsavdeling for eldre og sosiale tjenester 03.03.11 – Mottak av flyktninger – 

kvotefordeling 2011. 
tas til orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 

1. Oppfølgingsskjema for politiske saker/vedtak i BU-møte 3. februar 2011. 
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2. Brev fra Byrådsavdeling for kultur og utdanning10.02.2011 – verbalvedtak K73/2011 
Kulturstasjon på Røa 

3. Brev fra Byrådsavdeling for eldre og sosiale tjenester 03.03.11 – Mottak av 
flyktninger – kvotefordeling 2011. 

tas til orientering. 
 

 Sak 38 /11  Komitereferater møte 10. mars 2011 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Protokoll fra BMS-komiteens møte 21.02.11 tas til orientering 
2. Protokoll fra Helse og sosialkomiteens møte28.02.11 tas til orientering  
3. Protokoll fra Vestre Aker Eldreråd 28.02.11 tas til orientering 
4. Protokoll fra Ungdomsrådet 28.02.11 tas til orientering 
5. Protokoll fra Rådet for funksjonshemmede 28.02.11 tas til orientering 
6. Protokoll fra AU 02.03.11.11 tas til orientering 
7. Protokoll fra AMU 07.03.11 tas til orientering 
8. Protokoll fra MBU 07.03.11 tas til orientering 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Protokoll fra BMS-komiteens møte 21.02.11 tas til orientering 
2. Protokoll fra Helse og sosialkomiteens møte28.02.11 tas til orientering  
3. Protokoll fra Vestre Aker Eldreråd 28.02.11 tas til orientering 
4. Protokoll fra Ungdomsrådet 28.02.11 tas til orientering 
5. Protokoll fra Rådet for funksjonshemmede 28.02.11 tas til orientering 
6. Protokoll fra AU 02.03.11.11 tas til orientering 
7. Protokoll fra AMU 07.03.11 tas til orientering 
8. Protokoll fra MBU 07.03.11 tas til orientering 
 

 Sak 39 /11  Elektromagnetisk stråling 
 
Anita Asdahl Hoffs (H) forslag til vedtak 
1. Be bydelsadministrasjonen sende brev til Statens strålevern med følgende spørsmål:  
a) Hva er Statens strålevern sitt mandat i forhold til mobilantenner, basestasjoner, trådløse 
nettverk, mobiltelefoner, andre elektromagnetiske produkter? 
b) Har Statens strålevern en oversikt over hvilke forskningsstudier som er vurdert og hva 
vurderingen går ut på? 
c) Hvordan er Statens strålevern sine retningslinjer og grenseverdier i forhold til land det er 
naturlig å sammenligne seg med? (Sverige, Danmark, Tyskland, Østerrike, Frankrike, Sveits) 
d) Hvorfor skal Norge holde på de høye grenseverdiene, tatt i betraktning at EU-
parlamentarikerne i 2 resolusjoner har vedtatt (med overveldende flertall) at disse 
grenseverdiene er utdaterte og må revurderes? (Så vidt bekjent foreligger en revurdering 
publisert; Seletun-statementet) 
e) Hvordan forholder man seg til trådløst nett og mobiltelefonbruk ved grunnskolene  i de 
ovenfor nevnte landene? 
f) Hvilke anbefalinger har Statens strålevern overfor grunnskolene/barnehagene i forhold til å 
være føre-var for elektromagnetisk stråling og helserisiko? 



g) Hvordan mener Statens strålevern at vitenskapelig usikkerhet bør håndteres? 
 
2. Be bydelsadministrasjonen forespørre bydelsoverlegen, kommunelegen i Oslo, 
Folkehelseinstituttet, Foreningen for El-overfølsomme om statistisk informasjon om antall 
personer med rapportert overfølsomhet for elektromagnetisk stråling og hvilke plager disse 
personene opplever 
 
Christian Holmesland (F) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Saken sendes tilbake til Helse- og sosialkomiteen for videre behandling. 
 
Fremskrittspartiets forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Saken sendes tilbake til Helse- og sosialkomiteen for videre behandling 

 Sak 40 /11  Varsel om små reguleringsendring - Lysløpe ved 
Frognerseteren - Tryvann Vinterpark 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker viser til varsel datert 17.2.2011 om mindre endring av reguleringsplan for 
Tryvann Vinterpark, og har ingen innsigelser til denne. Varselet tas derfor til orientering.  
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydel Vestre Aker viser til varsel datert 17.2.2011 om mindre endring av reguleringsplan for 
Tryvann Vinterpark, og har ingen innsigelser til denne. Varselet tas derfor til orientering.  
 

 Sak 41 /11  Startmøte budsjettoppfølging 2011 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar referatet til orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar referatet til orientering. 
 

 Sak 42 /11  Kunstgressbane, anmodning om uttalelse 
 
Det ble fremmet følgende fellesforslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg er meget overrasket og skuffet over det fremlagte forslaget som på 
ingen måter oppfyller intensjonen i vedtaket rundt ambassadesaken slik vi ser det.  Selv om 
ikke målene på bane er spesifisert i Rekkefølgebestemmelsene, anses ikke en bane tilsvarende 
det fremlagte forslaget å være i tråd med det som generelt oppfattes som en bane, til det er den 
alt for liten.  Bydelen forutsetter at det skal bygges en fullverdig fotballbane på området med 
min. målene 64x104 m.  
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Det er bydelens ønske at dette anlegget skal kunne utvikles med garderober og andre 
fasiliteter, for eksempel i FO bygget, og et minimum med tribuner for også kunne brukes til 
kamper på førstedivisjons nivå i fremtiden.  Bydelsutvalget forventer ikke at det er 
Tiltakshaver som dekker omkostningene ved et slikt anlegg, men forutsetningene for å få et 
skikkelig anlegg er at banen har de målene alle andre anså bystyrevedtaket innebærer, og at 
den betales av Tiltakshaver. 
 
Dersom banen kommer i konflikt med overliggende kraftledning forutsetter bydelen at denne 
legges i jordkabel forbi området.  
 
At Tiltakshaver fremlegger et slikt forslag til tross for den kontakten det har vært med 
bydelens Idrettens Samarbeidsutvalg og spesielt Røa Idrettslag om en fullverdig bane og  
planene for å videreutvikle området, finner vi meget klanderverdig. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg må samtidig få uttrykke sin forbauselse over at Plan- og 
bygningsetaten ikke synes å følge intensjonen i bystyrevedtaket i forhold til størrelse, 
eventuelt ha forespurt bystyret om hvilken størrelse banen skal ha, da den generelle 
oppfatningen av alle andre ikke er i tråd med det framlagte forslaget 
 
Fellesforslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg er meget overrasket og skuffet over det fremlagte forslaget som på 
ingen måter oppfyller intensjonen i vedtaket rundt ambassadesaken slik vi ser det.  Selv om 
ikke målene på bane er spesifisert i Rekkefølgebestemmelsene, anses ikke en bane tilsvarende 
det fremlagte forslaget å være i tråd med det som generelt oppfattes som en bane, til det er 
den alt for liten.  Bydelen forutsetter at det skal bygges en fullverdig fotballbane på området 
med min. målene 64x104 m.  
 
Det er bydelens ønske at dette anlegget skal kunne utvikles med garderober og andre 
fasiliteter, for eksempel i FO bygget, og et minimum med tribuner for også kunne brukes til 
kamper på førstedivisjons nivå i fremtiden.  Bydelsutvalget forventer ikke at det er 
Tiltakshaver som dekker omkostningene ved et slikt anlegg, men forutsetningene for å få et 
skikkelig anlegg er at banen har de målene alle andre anså bystyrevedtaket innebærer, og at 
den betales av Tiltakshaver. 
 
Dersom banen kommer i konflikt med overliggende kraftledning forutsetter bydelen at denne 
legges i jordkabel forbi området.  
 
At Tiltakshaver fremlegger et slikt forslag til tross for den kontakten det har vært med 
bydelens Idrettens Samarbeidsutvalg og spesielt Røa Idrettslag om en fullverdig bane og  
planene for å videreutvikle området, finner vi meget klanderverdig. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg må samtidig få uttrykke sin forbauselse over at Plan- og 
bygningsetaten ikke synes å følge intensjonen i bystyrevedtaket i forhold til størrelse, 
eventuelt ha forespurt bystyret om hvilken størrelse banen skal ha, da den generelle 
oppfatningen av alle andre ikke er i tråd med det framlagte forslaget 



 

 Sak 43 /11  Sambogaranti 
 
Fellesforslag til vedtak fra H, F og V: 
Vestre Aker bydel har et relativt stort antall eldre, svært mange er over 90 år. I årene fremover 
vil vi få store utfordringer med å finne tilretteleggingsmuligheter tilpasset den enkeltes behov.  
 
Vi har utstrakt bruk av seniorkonsulent som kartlegger og bistår, vi bruker seniorsentrene på 
Vinderen og Røa aktivt, også med prøveordning med tilkjøring, vi har vedtaksbasert 
dagsentertilbud, bistand i hjemmet, hjemmesykepleie, omsorgsbolig og korttids- og 
langtidsplass på sykehjem. 
 
 Det er viktig å tenke forebyggende samtidig som reparasjon og aktiv behandling vil være 
svært alminnelig og nødvendig. I en del tilfelle vil man måtte sette inn tiltak tilpasset den 
enkeltes behov ut fra et helhetsperspektiv. Ingen tilfelle er like. Det må alltid vurderes ut fra 
det behov den enkelte har. Der det er snakk om ektepar eller samboende som ønsker å være 
sammen, må bydelen åpne for det. Noe ulikt omsorgsnivå må f. eks. ikke hindre at et par får 
vedtak om sykehjemsplass sammen (være seg to enkeltrom eller dobbeltrom).  
 
Vestre Aker bydelsutvalg har alltid hatt som grunnprinsipp at man skal kunne eldes med 
verdighet og respekt. Den siste tidens mediesaker om ektepar eller samboere som har delt ett 
langt liv for så å bli tvunget, dersom de tar i mot den hjelpen de sårt trenger, til å gå inn i 
livets siste fase alene uten sin partner er uverdig. 
 
Bydelsutvalget mener at de eldste eldre er særlig sårbare for omskiftninger og at der i alle 
tilfelle bør tenkes på hva som gavner best i den fase de befinner seg. 
I alle sammenhenger er det viktig at de eldre får godinformasjon om sin klagerett og 
oppfordres til å ta kontakt med fastlege i forbindelse med utforming av eventuell klage. 
Vestre Aker bydelsutvalg vil forsikre våre innbyggere om at vi tar deres situasjon på alvor og 
vil arbeide for å tilby løsninger tilpasset den enkelte og det enkelte par. 
 
Fellesforslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydel har et relativt stort antall eldre, svært mange er over 90 år. I årene 
fremover vil vi få store utfordringer med å finne tilretteleggingsmuligheter tilpasset den 
enkeltes behov.  
 
Vi har utstrakt bruk av seniorkonsulent som kartlegger og bistår, vi bruker seniorsentrene på 
Vinderen og Røa aktivt, også med prøveordning med tilkjøring, vi har vedtaksbasert 
dagsentertilbud, bistand i hjemmet, hjemmesykepleie, omsorgsbolig og korttids- og 
langtidsplass på sykehjem. 
 
 Det er viktig å tenke forebyggende samtidig som reparasjon og aktiv behandling vil være 
svært alminnelig og nødvendig. I en del tilfelle vil man måtte sette inn tiltak tilpasset den 
enkeltes behov ut fra et helhetsperspektiv. Ingen tilfelle er like. Det må alltid vurderes ut fra 
det behov den enkelte har. Der det er snakk om ektepar eller samboende som ønsker å være 
sammen, må bydelen åpne for det. Noe ulikt omsorgsnivå må f. eks. ikke hindre at et par får 
vedtak om sykehjemsplass sammen (være seg to enkeltrom eller dobbeltrom).  
Vestre Aker bydelsutvalg har alltid hatt som grunnprinsipp at man skal kunne eldes med 
verdighet og respekt. Den siste tidens mediesaker om ektepar eller samboere som har delt ett 
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langt liv for så å bli tvunget, dersom de tar i mot den hjelpen de sårt trenger, til å gå inn i 
livets siste fase alene uten sin partner er uverdig. 
 
Bydelsutvalget mener at de eldste eldre er særlig sårbare for omskiftninger og at der i alle 
tilfelle bør tenkes på hva som gavner best i den fase de befinner seg. 
I alle sammenhenger er det viktig at de eldre får godinformasjon om sin klagerett og 
oppfordres til å ta kontakt med fastlege i forbindelse med utforming av eventuell klage. 
Vestre Aker bydelsutvalg vil forsikre våre innbyggere om at vi tar deres situasjon på alvor og 
vil arbeide for å tilby løsninger tilpasset den enkelte og det enkelte par. 
 

 Sak 44 /11  TT-transport 
 
Anita Asdahl Hoff (H) fremmet forslag til vedtak 
Vestre Aker Bydesutvalgl ønsker å melde fra til helsebyråden at problemene  med Samres 
fortsatt eksisterer til tross for overgangsordningen.  Vi er engstelige for at kaoset fortsetter 
med full styrke når overgangsordningen opphører i nærmeste fremtid. Vi ber om at 
helsebyråden i større grad går i dialog med erfarne brukere (f.eks Handicapforbundet, 
Blindeforbundet m.fl) og erfarne sjåfører innen TT-tjenesten slik at man får en smidigere 
ordning med mest mulig ut av tilgjengelige ressurser til beste for brukerne og deres 
pårørende/hjelpere. Vi forventer en tilbakemelding på når helsebyråden har som mål at denne 
tjenesten fungerer. Hvis ikke ordningen bedres innen denne tiden ber vi om at man vurderer 
ny leverandør av TT tjenesten. 
 
Høyres forslag ble enstemmig vedtatt: 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker Bydesutvalgl ønsker å melde fra til helsebyråden at problemene  med Samres 
fortsatt eksisterer til tross for overgangsordningen.  Vi er engstelige for at kaoset fortsetter 
med full styrke når overgangsordningen opphører i nærmeste fremtid. Vi ber om at 
helsebyråden i større grad går i dialog med erfarne brukere (f.eks Handicapforbundet, 
Blindeforbundet m.fl) og erfarne sjåfører innen TT-tjenesten slik at man får en smidigere 
ordning med mest mulig ut av tilgjengelige ressurser til beste for brukerne og deres 
pårørende/hjelpere. Vi forventer en tilbakemelding på når helsebyråden har som mål at 
denne tjenesten fungerer. Hvis ikke ordningen bedres innen denne tiden ber vi om at man 
vurderer ny leverandør av TT tjenesten. 
 

 Sak 45 /11  Snødeponi i Voksenkollveien 
 
Anita Asdahl Hoff (H) fremmet forslag til vedtak 
Bydelsutvalget i Vestre Aker sender følgende brev til Byråd Jøran Kallmyr: 
Allerede medio februar oppdaget Voksenkollen vel at ISS freser og brøyter snø full av veisalt 
og grus inn i skogen fra Voksenkollveien mellom Frognerseteren og Voksenkollen stasjon. 
Hele området raseres med bulldoser.  Vel-leder Pål Deberitz sendte sporenstreks mail til bl.a 
Frank Thomassen i Friluftsetaten.  Men foreløpig har det ikke kommet noen respons og det 
skitne sneberget vokser! 
  
* Saltet og snøen dreper trærne og forurenser grunnvannet 
* Hva skjer med revebestanden? 
* Stien er ufremkommelig 
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* Sneberget ligger i et kuldehull som gjør at det antagelig ikke vil smelte før neste snefall 
kommer til høsten.  

 
Vestre Aker bydelsutvalg ber derfor at det sørges for at denne helt uakseptable bruken av 
området stanses umiddelbart, og at det samtidig instrueres om at selvdefinerte snødeponier 
IKKE aksepteres i Oslo kommune. Ansvarlige for dette området må også sørge for at snøen 
snarest flyttes til områder den ikke påfører skader på naturen. 
 
Høyres forslag ble enstemmig fattet: 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
 Bydelsutvalget i Vestre Aker sender følgende brev til Byråd Jøran Kallmyr: 
Allerede medio februar oppdaget Voksenkollen vel at ISS freser og brøyter snø full av veisalt 
og grus inn i skogen fra Voksenkollveien mellom Frognerseteren og Voksenkollen stasjon. 
Hele området raseres med bulldoser.  Vel-leder Pål Deberitz sendte sporenstreks mail til bl.a 
Frank Thomassen i Friluftsetaten.  Men foreløpig har det ikke kommet noen respons og det 
skitne sneberget vokser! 
  
* Saltet og snøen dreper trærne og forurenser grunnvannet 
* Hva skjer med revebestanden? 
* Stien er ufremkommelig 
* Sneberget ligger i et kuldehull som gjør at det antagelig ikke vil smelte før neste snefall 

kommer til høsten.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg ber derfor at det sørges for at denne helt uakseptable bruken av 
området stanses umiddelbart, og at det samtidig instrueres om at selvdefinerte snødeponier 
IKKE aksepteres i Oslo kommune. Ansvarlige for dette området må også sørge for at snøen 
snarest flyttes til områder den ikke påfører skader på naturen. 
 
 
Møtet slutt 22.05. 
 
 
 
 
 
Elin Horn Galtung       Anne Marie Nordby 
Leder         Sekretær 
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